

# Referat af bestyrelsesmøde i Gilleleje Gamle Posthus 2025-10-15

**Til stede:** Frank Slemming (FS), Viggo Lemche (VL), Lars Villemoes (LV), Annika Johannessen (AJ), Lisbeth Lausen (LL), Valdis Diediskis (VD), Erik Jensen.

**Afbud fra:** Jens Østergaard (JØ), Gudrun Qvist (GQ), Claus Svendsen (CS)

**Referent:** VL

## Kommende bestyrelsesmøder:

**20.11.2025** Ingen afbud

**Ferieliste:** Frank FS: Fra tirsdag uge 43 til onsdag uge 44

Mødet indledtes med en gennemgang af den nye hjemmeside, se nedenfor.

## 1 Bemærkninger til referat af sidste bestyrelsesmøde 16.09.2025

Referat godkendt.

## 2 Evalueringer og opfølgning

- Efter møde i Posthusets Musikcafé har Valdis forslået at der anskaffes flere puder til stole, (Som også kan bruges af andre fx Blixen Klubben). Valdis arbejder på opgaven.
- Frivillig onsdag d. 24.09.2025** var en stor succes, der mødte 12 op og vi fik lavet en masse. Næste onsdag er 29.10.2025. VL er tovholder. Vi skal have udpeget en ny Tovholder til at påtage sig dette job, se nedenfor. Tovholder sørger for at udsende en reminder 1 uge før til alle på Frivilliglisten.
- Frivilliglisten:** VL har opdateret Frivilliglisten i vores Google kontos "Kontakter", pkt. udgår
- Rettigheder VIRK og MitID til VL** – Er afklaret mellem VL og FS. Både VL, FS og LV har nu rettigheder. Pkt. udgår

## 3 Kommende projekter og arrangementer:

- Arrangementtavle i gang (kalender):** Fungerer pt. og kører videre i nuværende regi. Tovholder : VL, arrangementstavlen udskrives i A3. Kalender kommer til at indgå i ny hjemmeside, men vil stadigvæk blive sat op på opslagstavle i gang. Pkt udgår
- Mødereferater af bestyrelsesmøde på hjemmeside:** udskydes til hjemmesiden kommer op at stå. FS har hængt indtil da op på tavle i gang. Referater lægges på hjemmeside. Alle ældre referater ligger på Posthusets Google drev, og vi skriver på hjemmeside at ældre referater kan rekvireres ved at skrive til bestyrelsen.
- Fondansøgninger,** Annika og Lisbeth er tovholdere. FS har udarbejdet projektforslag for projekterne tilsvarende det som er udarbejdet for terrassen ved teknikrummet. Forslag er sendt til Fondsgruppen som gerne må lave udkast til følgende fondsansøgninger.

| Vedrører                                              | Dato       | Revision   | Udarbejdet af | Bemærkninger                          |
|-------------------------------------------------------|------------|------------|---------------|---------------------------------------|
| Forslag til ny terrasse ved teknikrumsdør             | 2025.07.11 | 2025.09.19 | Frank         | Godkendt, fremsendt til Kommunen.     |
| Forslag til flytning af stakit ved gammel postkasse   | 2025.07.11 |            | Frank         | Arbejdet er udført og sagen afsluttet |
| Håndliste på trappe til 1 sal                         | 2025.10.03 |            | Frank         | godkendt                              |
| Opfriskning af trappetrin og gulv i gang 1 sal        | 2025.10.03 |            | Frank         | Godkendt, husk lus                    |
| Renovering af vægge og loft på trappe og i gang 1 sal | 2025.10.03 |            | Frank         | godkendt                              |
| Nyt plankeværk th for indkørsel                       | 2025.10.03 |            | Frank         | godkendt                              |

# Referat af bestyrelsesmøde i Gilleleje Gamle Posthus 2025-10-15

|                                    |            |       |                                         |
|------------------------------------|------------|-------|-----------------------------------------|
| Nyt plankeværk mod<br>Bøgebakken 2 | 2025.10.03 | Frank | Godkendt, afventer<br>dialog med Mogens |
|------------------------------------|------------|-------|-----------------------------------------|

Gennemgang af projekter.

Aktuel version af ovenstående ved henvendelse til FS.

Første ansøgning bliver til FOG fonden for at komme i gang og få lidt erfaring.

**Bemærk Nordea fonden giver nye muligheder**, som vi vil undersøge. VL er tovholder.

## Ny hjemmeside.

Mødet indledtes med en gennemgang af den nye hjemmeside. Bemærkninger:

- Posthussymbolet i toppen til venstre bør indeholde tekst : "Til forsiden".
- Vi vil have den nye hjemmeside op og køre snarest også selvom den ikke er færdig.
- **Frivilligfest.** Fremadrettet holdes vinterfesten i januar torsdag d. 29 kl. 18:00 eller før hvis muligt, samt at sommerfesten afholdes i august.
- **Facebook:** Bent Larsen har overtaget FB siden primært med henblik på Posthusets Musikcafe. Bent vil gerne lægge yderligere ind på FB idet Kunstudvalget selv lægger ind.
- **Google drev:** VL foreslår at dette drøftes på et mini-seminar, se nedenfor.
- **Månedligt nyhedsbrev:** VL er tovholder og redigerer og udsender nyhedsbrevet. FS laver en klumme til VL til hvert nyhedsbrev. Næste nyhedsbrev udsendes 29 oktober.
- **Mailsystem:** Alle officielle emner ligger på Googlekontoen og alle i bestyrelsen kan få adgang, hvis de vil. VL har foreløbig opdateret mapper i G mail (hvis man vil se alle mails, så kan man trykke "alle mails"). Mails lægges i relevante mapper når mail er behandlet. Mail håndtering bør drøftes på et mini-seminar.
- **"De gode ting"** Posthuset bemandede teltet 3-5 oktober 2025. LV oplyser at der er kommet små 10.000 kr. ind til Posthuset. Som udgangspunkt var det en succes. Der skal være en bedre brugsanvisning. Vejledning bør kontrolleres kort før næste gang, som er 12-14 juni 2026.  
LL har sendt forslag til vejledning til FS.  
GQ har sendt eget forslag til den ansvarlige for De Gode Ting.  
Fremadrettet skal der kun være en tovholder (aftales senere).  
Vi bør have "reklame" materiale med om Posthuset.
- **Spiseklubben.** Det foreslås spisegruppen, at som udgangspunkt kan kun medlemmer tilmelde sig selv samt evt. et ekstra medlem.

## 4 Nyt fra grupperne:

- **Moppegruppen** Tovholder FS. Moppegruppen består af Søren Lystlund, Connie Hellensten, Gudrun Gustafsdottir, Alice Worsøe og Birgit Hansen. Anne Marie Pyzemysla er udgået af gruppen. Connie Petersen fra "Styrk din Krop" har meldt sig til at tage Flygelstuen. Connie Hellensten vil gerne udgå når den nye affaldsordning indføres i løbet af efteråret. Vi søger evt. en til erstatning af Connie H i Moppegruppen (afventer) samt en sommermoppe til rengøring hver 2. uge i udstillingsperioden i sommeren jf. indstilling fra Kunstudvalget. Sommermoppe vedtaget.
- **Dagliggruppen:** Tovholder FS. Dagliggruppen består af Annelise Thomassen, Ritta Bentsen og Connie Hellensten. Birgit og Lene har oplyst at de ikke længere vil være med. Vi søger 2 nye til at indgå i gruppen herunder en der vil tage sig af indkøb. Pt har FS udført dette. Der er afholdt møde med dagliggruppen d 18.09.2025. Der holdes månedlige møder, næste gang er d 30.10.2025 kl. 11.00 FS har indhentet tilbud på vinduespudding Ritta har meldt sig til at stå for dette.
- **Kunstudvalget:** Tovholder LV.
- **Have gruppen:** Tovholdere: Annika og Claus.

## Referat af bestyrelsesmøde i Gilleleje Gamle Posthus 2025-10-15

- **Gribskov Kommune, Vedligeholdelse og drift:** FS har ikke endnu ikke hørt fra Karen Fhær. FS vil tage kontakt (evt. møde) med Karen for at afvikle alle de udestående punkter.
- **Nøgler og låse:** FS. Brugsanvisninger er sat op. Ingen nye oplysninger. Overblik over de brikker, der er udleveret, skal opdateres i løbet af efteråret. VL og FS udfører. Arbejdet udestår.
- **Regnskab og medlemsstatus:** LV oplyser at økonomien pt. kører iht. budget. LV udleverede status. Kommunen har sendt 2. rate. LV oplyste at vi vil slette de personer på vores medlemsliste, der ikke har betalt hverken i 2025 eller 2026, lige før næste generalforsamling. Vi skal løbende opfordre folk til at blive medlem af Posthuset. Drøftes næste gang.

### 5. Eventuelt:

- **Fotos af bestyrelsen:** FS får gjort dette færdigt, så der kan sættes et "forbryderalbum" op på opslagstavlen, ligeledes skal dette på hjemmesiden.
- **Foreningen Gilleleje Gamle Posthus var indstillet til "Seniorprisen"** som blev uddelt på Frivillig Fredag i Gribskov Kulturhal fredag d 26 september 2025. Vi fik ikke prisen men vi deltog i arrangement og viste ansigt. Pkt. udgår.  
**Rotte:** Jf. melding fra kunstnerne er der observeret en stor mus eller rotte på rampen. Valdis har kontaktet kommunen mht. at få opsat fælder, der er nu opsat en rottefælde. Valdis forhører sig hos kommunen om der er en rotte i fælden. Afventer.
- **Mail om at godkende data i Aktiv Gribskov.** FS har opdateret nogle oplysninger på Aktiv Gribskov, mens andre udestår (fx er det stadig Jettes telefonnummer der fremgår) – disse er ikke umiddelbart til at rette. FS følger op.
- **Pladehund** er anskaffet står ved bordene under trappen. Udgår.
- Lisbeth har købt 2 kurve og en bakke og en rund bakke til at bære service mv op på 1 sal. Står i reol på 1 sal. Pkt udgår

### 6. Næste møde

Næste ordinære møde: Flyttes til 21 november 2025 kl. 16:00 i Borgmesterstuen og afholdes som mini-seminar.

Emner der skal drøftes:

- Forårets mødedatoer. Skal møder være planlagt et halvår af gangen eller fra gang til gang? Der skal tages en beslutning her til november.
- Rækværk mod nord trænger til træbeskyttelse

### 7. Bilag mv:

Bilag: Projektforslag fremsendt i særskilt mail